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Abstract (en)
1. Type of target-practice apparatus consisting of a body enclosing a motor which drives a shaft (17) designed to accommodate a target mounting
(26) distinguished by the fact that it can, through means afforded by the body, assume two positions 90 degrees apart, that is, the first position in
which the shaft (17) clearly extends in the horizontal and the second position in which the shaft clearly extends in the vertical and includes a small
bar (27) perpendicular to its axis, the target mounting being fixable either to the small bar (27) or to the shaft (17).

Abstract (fr)
Appareil pour le tir à la cible du type comprenant un corps renfermant un moteur entraînant un arbre (17) destiné à recevoir un support pour une
cible, caractérisé par le fait que le corps comporte des moyens (30,31,32,36,37) pour lui permettre d'occuper deux positions décalées de 90°, à
savoir une première position dans laquelle l'arbre s'étend sensiblement horizontalement et une seconde position dans laquelle ledit arbre s'étend
sensiblement verticalement de façon que le même appareil puisse être employé pour la discipline de tir à cible basculante ou la discipline de tir à
cible pivotante.
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